
Sóc cap de llista ! 
 
Ahir vam fer públic el meu nomenament com a cap de llista de CiU per guanyar 
l’Alcaldia l’any 2011. Estic molt honorada i emocionada. 
 
Vull agrair a tota la gent de Convergència i Unió de Vilanova i la Geltrú que 
hagin decidit confiar en mi per liderar a partir d’ara aquest gran projecte: És un 
gran honor i a l’hora una gran responsabilitat. 
 
És un honor perquè se’m dóna la possibilitat de liderar un nou projecte polític i 
de futur per Vilanova. I és una gran responsabilitat perquè molts somnis i 
moltes il·lusions de molta gent es dipositaran en mi i en la meva feina, i 
dependrà de mi i/o de la meva capacitat com a política i com a persona que es 
facin realitat. 
 
Però és una responsabilitat que em veig capaç d’afrontar perquè compto amb 
el suport d’un gran equip. Un gran equip que m’ha animat a acceptar aquesta 
responsabilitat i que m’ha fet notar que confia en mi i que està disposat a 
treballar i a donar-se al màxim perquè CiU torni a governar la ciutat. 
 
Jo estic convençuda que estem preparats per mantenir tot allò que ha fet que   
Convergència i Unió sigui una de les forces polítiques més importants de la 
ciutat, si no la més important: proximitat, servei, implicació, visió i ambició.  
 
Però aquí no ens volem plantar, volem anar més enllà! 
 
És difícil, però volem anar més enllà: volem multiplicar la presència i la 
participació de Convergència i Unió a la ciutat. I per fer-ho, comptem amb dos 
grans aliats: la nostra il·lusió i la nostra capacitat de treball. Treballarem per 
aconseguir contagiar la nostra il·lusió a més i a més vilanovins perquè confiïn 
en nosaltres. 
 
Pensem, fer el que sempre em fet però amb més dedicació i amb més 
implicació que mai: escoltar els seus problemes, intentar solucionar-los, i així 
aconseguir millorar el benestar de totes les persones que viuen a Vilanova i la 
Geltrú. 
 
Ens esperen quasi 3 anys de molta feina. Hem de ser capaços de contagiar el 
nostre entusiasme! 
 
Jo en tinc moltes ganes, penso dedicar-hi tota la meva energia i la meva 
capacitat de treball, i sé que aquest estat d’ànim és compartit per tot l’equip que 
m’acompanya. Tinc la sort de comptar amb el seu recolzament. La política és 
voluntat. I la voluntat de fer és el primera pas per aconseguir canviar la realitat. 



 
Parafrasejant Arquímedes, jo diria, si m’ho permeteu, que tinc un gran equip, i 
amb gran equip em veig capaç de moure Vilanova. 
 
Ens esperen molts dies de feina. Però crec que si les coses es fan amb 
sinceritat i amb ganes, els resultats només poden ser bons. Per aquest motiu 
estic convençuda que entre tots aconseguirem desplaçar el pessimisme i donar 
pas a un nou aire a la nostra ciutat. 


